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Povjerenstvo za upravljanje kvalitetom 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  
održane 20. studenog 2019. godine s početkom u 11:30 sati u Uredu dekana 

 

Prisutni 
članovi: 

Lana Vanić, dipl.iur., prof.dr.sc. Stjepan Kožuh, izv.prof.dr.sc. Anita Begić 
Hadžipašić, izv.prof.dr.sc. Robert Pezer, Sanja Vujnović, inf. 

Ostali  
prisutni: 

izv.prof.dr.sc. Zdenka Zovko Brodarac 

Opravdano 
odsutni: 

Branislav Branković, dipl.ing. 

Neopravdano 
odsutni: 

Tomislav Polak, student 

Gosti: / 

 

Dnevni red: 

1. Analiza provedenih aktivnosti u akademskoj 2018./2019. godini s ciljem poticanja upisa 
studenata u I. godinu preddiplomskog sveučilišnog studija Metalurgija 

2. Analiza prijedloga mjera poboljšanja nastavno na rezultate upisa studenata u I. godinu 
preddiplomskog sveučilišnog studija Metalurgija u akademskoj 2019./2020. godini 

3. Obilježavanje 60 godina studija Metalurgije 
4. Ostalo  

 

Točka 1. 

Rasprava 

Na poziv dekanice, izvještaj o provedenim aktivnostima u akademskoj 2018./2019. godini s ciljem 
poticanja upisa studenata u I. godinu preddiplomskog sveučilišnog studija Metalurgija trebali su 
dostaviti zaposlenici tijekom srpnja o.g.  
 
Pozivu se odazvalo 15 zaposlenika (9 nastavnika, 5 asistenata i 1 službenik). 
 
Analizom provedenih aktivnosti u akademskoj 2018./2019. godini s ciljem poticanja upisa 
studenata u I. godinu preddiplomskog sveučilišnog studija Metalurgija utvrđeno je kako su neki 
zaposlenici sudjelovali na samo jednoj aktivnosti, dok su neki sudjelovali na svim aktivnostima.  
 
Nije se ulazilo u detaljniju analizu pojedinih provedenih aktivnosti.   
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Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 

 

Točka 2. 

Rasprava 

Na poziv dekanice, prijedloge mjera poboljšanja nastavno na rezultate upisa studenata u I. godinu 
preddiplomskog sveučilišnog studija Metalurgija u akademskoj 2019./2020. godini trebali su 
dostaviti zaposlenici tijekom srpnja o.g.  
 
Pozivu se odazvalo 15 zaposlenika (9 nastavnika, 5 asistenata i 1 službenik). 
 
Predložene mjere, nakon ''odbitka'' vanjskih faktora na koje ne možemo utjecati, možemo svrstati 
u sljedeće kategorije: 
1. 

 promocija po školama iz kojih je najveći broj upisanih (i više nego jednom godišnje) 
 redovita komunikacija sa školama radi popularnih predavanja 
 projekti sa srednjim školama i aktiviranje učenika kroz realna istraživanja 
 besplatne radionice srednjoškolcima, javnosti (npr. kako napisati seminarski rad) 
 organizirati natjecanja u šahu i sl. 

2. 
 redovita komunikacija (jednom mjesečno) s gospodarstvenicima 
 stipendiranje od strane gospodarstva  
 potaknuti gospodarstvenike da dalje školuju svoje radnike na MF programima 

3. 
 komercijalni dio Internet kampanje i kampanje putem društvenih mreža 
 TV i  radio promocija 
 rebranding  
 izrada nove web stranice 
 reklamiranje upisa putem medija i plakata (u srednjim školama da stoje cijelo vrijeme) 

4. 
 studentski smještaj, restoran 
 izboriti se da metalurgija bude deficitarno zanimanje u SMŽ 

5. 
 pozitivan stav 
 izmjene i dopune statuta da dekan može biti samo iz polja metalurgije (proširenje 

prijedloga i na prodekane) 
 obveza da svaki nastavnik objavi jednom u 5 godina recenzirani nastavni tekst (obvezni 

kriterij napredovanja) 
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6. 
 razgovor s drugim fakultetima da svoje studente koji gube pravo studija imaju mogućnost 

prijelaza ili upisa na MF (FSB 5 studenata uspješno završili) 
 osnovati Gospodarski savjet 
 HOK projekt  

Zaključci 

Sve navedene prijedloge aktivnosti Metalurški fakultet ili provodi u drukčijem obliku ili bi mogao 
provoditi, neki su neprihvatljivi s aspekta realizacije, neki su općenito neprihvatljivi. Međutim, 
zaključeno je kako je prvenstveno potrebno napraviti kvalitetan, nov, objektivan uvid u to kako 
izgledamo iznutra i kako nas percipiraju izvana. Predstoje nam korijenite promijene i iznutra i 
izvana ukoliko želimo promijeniti upisnu situaciju. Prvenstveno mora postojati poštovanje struke, 
nastavničke profesije, radnoga mjesta i kuće. Tek onda se može krenuti u novo pozicioniranje 
Metalurškog fakulteta koje bi donijelo zaokret u radu i percepciji.   

Aktivnosti 

Napraviti uvid i analizu nas iznutra i nas izvana. Krenuti u novo pozicioniranje Metalurškog 
fakulteta. 

 

Točka 3. 

Rasprava 

Obilježavanje 60 godina studija Metalurgije provest će se u 2020. godini.  
 
Možda treba staviti naglasak na nastavnu aktivnosti koja se najviše mijenjala u zadnjih 10 godina – 
od uvođenja novih studijskih programa do korjenitih promjena postojećih programa.  

Zaključci 

Potrebno je organizirati svečanu proslavu, Dan karijera i tiskati monografiju. 
 
U svim aktivnostima potreban je angažman svih zaposlenika. 
 
Potrebno je imenovati dvije radne skupine – jednu za monografiju, jednu za organizaciju. 
 
Prije svega treba zatražiti donacije gospodarskih i javnih subjekata za provedbu obilježavanja 
jubileja.   

Aktivnosti 

Potrebno je imenovati dvije radne skupine – jednu za monografiju, jednu za organizaciju. 
 
Prije svega treba zatražiti donacije gospodarskih i javnih subjekata za provedbu obilježavanja 
jubileja.   
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Točka 4. 

Rasprava 

U organizaciji Agencije za znanost i visoko obrazovanje 9. prosinca 2019. godine održat će se 
seminar pod nazivom Uloga studenata u osiguravanju kvalitete na visokim učilištima. Događanje je 
namijenjeno studentima početnih godina, odnosno studentima preddiplomskih i integriranih 
studija u cilju njihova aktivnijeg uključivanja u rad tijela visokih učilišta, posebice Vijeća i 
Povjerenstva za kvalitetu. 
 
Dana 29. studenog 2019. godine održat će se 3. Sveučilišni dan kvalitete s temom međunarodnih 
akreditacija. 

Zaključci 

Studenti su obaviješteni o AZVO seminaru, međutim, nije bilo odaziva. 
 
Predsjednica Povjerenstva za upravljanje kvalitetom nazočit će 3. Sveučilišnom danu kvalitete. 

Aktivnosti 

/ 

 

 
Predsjednica Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  

 
 
 

Lana Vanić, dipl.iur. 
 




